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Woclawek, dn. 28.'11.2Q23 r

Sz. P. Marek Wojtkowski

Prezydent Woclawka

w imieniu pasazer6w podr6zuiqcych pociqgami zatrzymuiqcymi sig na stacji
Woclawek Zazamcze ( w tym licznych mieszkaric6w osiedla Zazamcze 1,
sygnalizuiqcych problem niedostosowania wysokosci peron6w do wysokoici
wysuwanych stopni w obecnych skladach pociqg6w, zwracam sig z proSbq o
podiqcie rozmow zzarzqdem sp6lki pKp pLK s.A. w celu przebudowy peron6w, aby
zlikwidowa6 wszelkie niedogodnosci dla podr62nych ( w szczeg6lnosci os6b w
podeszlym wieku oraz niepelnosprawnych ).

Z wyrazami szacunku


